

《单词百科:testifies是什么意思?testifies怎么发音?testifies的解释和用法》

英语单词testifies是什么意思?testifies怎么读?testifies怎么发音?简答网为您整理了testifies的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



testifies怎么读

testifies的读音:[testifaiz]

testifies的意思

1、v.作证，证明(testify的第三人称单数);证明，证实;

testifies的相关词组

1、testify to 证明，证实;

testifies的近义词

- 1、to prep. 向 , 朝着;到;关于;属于;
- 2、out adv. 出局;在外 , 在外部;完全 , 彻底;出版;
- 3、make vt. 做 , 制造;生产 , 制定;使成为;使产生;
- 4、up adv. 在上面 , 在高处;起床 , 起来;向上;由低到高;
- 5、show vt.& vi. 给...看;表现出;显露出;上演;

testifies的双语例句

- 1、Experiment testifies that the trust model can restrain the complicity threat and promote reliability of system.

实验表明,该信任模型能有效地抑制协同作弊的威胁,提高了系统的可靠程度.

- 2、Statistics by IR and chemical analysis testifies the above results.

IR和化学分析数据证实了上述实验结果.

- 3、An intricate pair of handles for a cauldron testifies to Afghanistan's rich past.

这是一件古代器皿上的把手,它反映出古代阿富汗手工艺人的高超技术.

- 4、While Hedda Nussbaum testifies , the ratings are going through the roof.

努斯鲍姆作证时,电视台的评分高上云霄.

- 5、All kinds of human experience testifies to the close link between love and fear.

人类的种种经历表明,爱和恨是紧密联系的.

- 6、The Spirit the one that testifies and the Spirit is truth.

并且有圣神作证,因为圣神是真理.

- 7、The paper testifies the validity and convenience of the proposed methods.

论证了本文所提出方法的正确性和方便性.

- 8、I am one who testifies for myself; my other witness is the Father, who sent me.

我是为自己作见证、 还有差我来的父、 也是为我作见证.

9、 Geithner testifies on Tuesday before the House Financial Services Committee.

Geithner周二在众议院金融服务委员会上做了陈述.

10、 A poem testifies to that.

有诗为证.

11、 When testifies before Congress, he will be in the hot seat.

在国会作证的时候, 他将面临巨大的压力.

12、 This fully testifies to the indestructible strength of this independent national spirit of the Chinese people.

这充分说明,中国人独立自主的民族精神具有坚不可摧的力量.

13、 The simulation experiment testifies the correctness and effectiveness of the method.

仿真结果验证了这种控制律的有效性和优越性.

以上是简答网为您整理的testifies怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于testifie

s的用法、testifies的释义、testif

ies的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/testifies>